



# MØTEPROTOKOLL

## Fellesnemnd - nye Heim

---

Møtested: Hemne rådhus - kommunestyresalen

Møtedato: **23.03.2018**

Fra kl.: 10:30

Til kl.: 15.00

---

| <b>Til stede på møtet</b> | <b>Forfall</b>             | <b>Møtt for</b> |
|---------------------------|----------------------------|-----------------|
| Nestleder                 | Ola Rognskog               |                 |
| Medlem                    | Tove Karin Halse Lervik    |                 |
| Medlem                    | Hanne Bjerknes Kanestrøm   |                 |
| Medlem                    | Ellbjørg Harriet Reiten    |                 |
| Medlem                    | Knut Botten                |                 |
| Medlem                    | Geir Inge Fiske            | FO              |
| Medlem                    | Steinar Berdal             | Ingen vara møtt |
| Medlem                    | Bernt Olaf Aune            |                 |
| Medlem                    | Siri Johanne Anshus Selnes | FO              |
| Medlem                    | Frida Aune Skårild         | Ingen vara møtt |
| Leder                     | Odd Jarle Svanem           |                 |
| Medlem                    | Hilde Vuttudal Stavås      |                 |
| Medlem                    | Ove Bernt Strømmen         |                 |
| Medlem                    | Ståle Vaag                 | FO              |
| Medlem                    | Marit Liabø Sandvik        |                 |
| Varamedlem                | Randi Synnøve Eli          | Ståle Vaag      |

**Fra adm. (evt. andre):** Prosjektleder og Rådmann Torger Aarvaag  
Prosjektkoordinator Eva Randi Oldervik  
Rådmann i Halså Anita Ørsal Oterholm

**Innkalling:** Innkalling, som er kunngjort den 16.03.2018 ved skriftlig innkalling.

**Merknader:** It-leder Oddvar Løfaldli orienterte om sak 10/18.

Ellbjørg Harriet Reiten orienterte om den Kirkelige fellesnemnda. Det ble også orientert om arbeidet med kulturbygging i Halså. Det er ønske om at kulturminnedagen den 8.-16.09.18 arrangeres i fellesskap – nye Heim. Forslag på ansvarlig arrangører – Au i Heim kommune, kulturlederne, eventuelt ungdomsråd, innvandrerguppe og historielag. Det bes om at det fremmes sak til Fellesnemnda om bidrag på inntil kr 25 000,- til dette arbeidet.

Etter at saklisten er behandlet, vil det bli bedriftsinformasjon fra Waade Information System As v/Svein Waade. Deretter blir det bedriftsbesøk på Lian Trevarefabrikk as.

**Behandlede saker:** Sak 9/18 – 13/18

**Underskrifter:**

Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blad er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet.

Odd Jarle Svanem

Hanne Bjerknes Kanestrøm

Hilde Vuttudal Stavås

## SAKSLISTE

| <b>Saksnr.</b> | <b>Arkivsaksnr.</b> | <b>Tittel</b>   |
|----------------|---------------------|---|
| 9/18           | 17/1945             | <b>ADMINISTRATIV ORGANISERING HEIM KOMMUNE</b>                                    |
| 10/18          | 17/2331             | <b>HEIM KOMMUNE IKT-STRATEGI</b>  |
| 11/18          | 17/990              | <b>PROSJEKTPLAN - STATUS MARS 2018</b>  |
| 12/18          | 18/370              | <b>REGNSKAPSRAPPORT 15.03.18</b>  |
| 13/18          | 17/2993             | <b>DOKUMENTER SOM REFERES I FELLESNEMNDA FOR PERIODEN<br/>14.02.18 - 15.03.18</b> |